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BESTYRELSESMØDE onsdag den 01. oktober 2008 kl. 19:00 
 

 
Dagsorden: 
 
 
1: Godkendelse af sidste referat. 
    Vedr.: Ombygning Niels Færch melder tilbage senest d.16. okt. 08  
    Der blev omtalt fra møder med HF, se detaljer på HF´s hjemmeside. 
    Referatet blev godkendt. 
 
2: Økonomi,– status m.m. Lars 
    Rykkere for kontingent sendes ud i uge 42  
     
3: Aktiviteter fremover – Standerstrygning, Afriggerfest, Nytårssoire’, Regattaskydning, Boat 
Show Fredericia.  
    Alt er på plads til Afriggerfest den sidste weekend i oktober, meld jer til. Begrænset plads.  
     
4: Ungdomsafdelingen status. 
    Følgebåd: Båden kommer i uge 41, den vil blive præsenteret ved standerstrygning d. 25     
    Oktober. 
     
5:Sejlerskolen – IB  
    Jens Bach træder til i forbindelse med afrigning. 
    Teoretisk del til Duelighedsbevis kommer til at køre og Peter arbejder på instruktør 
bemanding. 
    Kursus i ”Trim af egen båd” vil blive udbudt efter jul, og instruktøren tager med ud på 
vandet som afslutning på kurset. 
    Lennart kommer med oplæg til Sikkerhedskursus. 
      
6:Sejlrenden  
     Næste nummer: Deadline 15. november 
    
 
7: Tanker og brainstorming om sammenlægning af NS og HF.  
    Fordele: Færre bestyrelsesmedlemmer, fælles regnskab, nemmere rekruttering af frivillige  
    til foreningsarbejde, mere direkte indflydelse. 
   Ulemper: Der er 60 medlemmer af HF, der ikke er medlem af NS, hvad siger de  
    til medlemskab af NS?  
   Konklusion: Bestyrelsen er positiv, men en lang række forhold skal afklares,  
  vedtægter, kommune, SI, Sejlunion og HF.     
 
 8: Evt. 
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